
Taggtickan styrelsemöte januari 2022 

Datum 2022-01-10  Plats: Videomöte 

 

Närvarande: Anna, Albert, Frida & Per 

Frånvarande: Thomas, Thelma, Tobias, Anna-Carin. 

 

 

1. Mötets öppnande 

Mötet öppnat av Albert 

 

2. Val av sekreterare och Justerare 

Anna är ordinarie sekreterare och vi väljer Albert som justerare. 

 

3. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns. 

 

4. Föregående mötesprotokoll 

Vi går igenom förra mötesprotokollet. 

 

Föregående protokoll godkännes. 

 

5. Ekonomin 

Två hushåll har betalat för mycket under 2021, dessa hushåll kommer att få motsvarande 

sänkning på avgiften under 2022. 

 

Medlemsavgiften för första kvartalet ska betalas senast 31/1, faktura kommer inom kort. 

 

6. Snöröjningsavtal 

Snöröjningen har funkat ok, men de har haft för stora maskiner.  

Albert kommer kontakta snöröjningsfirman för att stämma av om det finns mindre maskiner 

tillgängliga, samt att vi önskar att de ska skotta gångvägarna vid A-gården och kring 

kvartersgården för hand. 

 

7. Sopsorteringen 

Fortsatt skärpning när det gäller sopsorteringen. Är det fullt får man inte slänga mer! 

Detta kommer att tas upp ytterligare på kommande årsmöte. 

 

8. Grannsamverkan 

Vi har fått information från polisen om grannsamverkan i Mölndal med omnejd, inget 

speciellt att rapportera. 

 

9. Övrigt 

-  Lekplats: Det ligger mycket trasiga leksaker på lekplatserna. Hjälps åt att plocka bort 

detta och släng när ni besöker återvinningen. 

-  Städveckan/Växtlighet i området: Åtgärder för bättre medverkan på städveckan 



krävs, detta kommer att diskuteras vidare. Likaså vilka åtgärder vi kommer behöva vidta för 

de hushåll som inte röjt sin växlighet på föreningens mark kommer att diskuteras nästa möte. 

Åtgärder krävs för att allt ska bli bättre. 

- Parkbelysningen: Albert & Per kommer granska belysningen vid B-gården som lyser 

dåligt. Vi ser över resterande belysning också. 

- Årsmöte: Preliminärt datum för årsmöte onsdag 16/3. 

 

10. Nästa Möte 

Måndag 7/2 - kl.18:30 

 

11. Mötet avslutas 

 

 

 

Sekreterare   Justerare 

Anna Hellström    Albert Brimo 

 


